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SVĚT: Jak již potvrdil při nedávném slyšení dokonce i Fauci, který jako první přišel s
nápadem na zavedení lockdownů (a jeho pak horlivě napodobily všechny oddané loutky),
tak většina zaváděných restrikcí nebyla založena na vědeckém základě.

I když to neřekl naplno, tak v podstatě šlo o test společnosti – jak dalece je ochotná dodržovat byť
sebenesmyslnější nařízení. A to bez ohledu na to, že bylo od začátku jasné, že většina z toho, co vlády
zaváděly, jen nesmírně uškodí, ale nikomu nepomůže.

Již opakovaně se potvrdilo, že zejména lockdowny napáchaly nesmírné škody. To nyní potvrzuje také
britský onkolog…

Angus Dalgleish je profesorem onkologie na St George’s, University of London. Na začátku roku se
připojil k Nigelu Farageovi na GB News. Řekl Farageovi, že varování jeho a jeho kolegů o
nadměrném počtu úmrtí v důsledku očkovacího programu byla při mnoha příležitostech ignorována.

Kromě toho řekl, že restrikce britské vlády  – a zejména lockdowny – zabily více než trojnásobek
počtu lidí, než které údajně zachránili.

Prof. Dalgleish viděl jak věkově upravená, tak „nezpracovaná čísla“ nadměrných úmrtí ve Spojeném
království.

„Viděl jsem velmi syrová čísla a jsou docela znepokojující, protože dochází k nadměrnému počtu
úmrtí nejen ve starší populaci, ale také u lidí mladších 40 let,“ řekl.

Jedním z hlavních faktorů, podle prof. Dalgleishe, byly lockdowny. „Účinek lockdownů a všechno, co
to dále mělo za důsledek, způsobilo nadměrné úmrtí v důsledku rakoviny a různých dalších věcí kvůli
nesprávné diagnóze, špatnému zacházení, atd.,“ řekl.

Prof. Dalgleish již dlouhou dobu říká, že všechny životy, které byly zachráněny díky příkazu zůstat
doma, tak více než trojnásobek tohoto počtu zemřel v důsledku těchto lockdownů.

„NHS se stala službou pouze pro covid, takže vše bylo uzavřeno a víme, že s rakovinou je včasná
diagnóza naprosto zásadní pro vyléčení,“ řekl.

„Když se skutečně podíváte na tato čísla, jako máme my, jsou stejná v celé Evropě, v Austrálii také
na jiných místech… tato nadměrná úmrtí  začala a korelují s očkovacím programem… Takže to
neznamená, že to souvisí, ale proč se na to nikdo nedíval?“

„Pokud znáte dva lidi se stejným onemocněním, pak je to velmi běžné,“ řekl. „Je však velmi obtížné
najít lidi, kteří neznají někoho, kdo měl nežádoucí účinky vakcíny.“

Prof. Dalgleish použil příklad amerického programu očkování proti chřipce z roku 1977. „Spustili
očkovací program – bylo očkováno 42 milionů lidí a pak se objevily zprávy o Guillain-Barrého
syndromu… což není u mnoha vakcín neobvyklé,“ řekl.
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„Místo toho, aby to popřeli, poslali lidi do terénu a oni se vrátili a řekli ano, určitě to je tím. A víte, co
udělali? Otočili se a řekli: ‚No, na chřipku už nikdo neumírá, zbavme se vakcíny.‘“

Profesor Dalgleish se domnívá, že totéž se mělo stát v případě vakcíny proti covidu. Měli se toho
zbavit už před pár lety.

Diskuse pak se přesunula k rakovině obecně s tím, že prof. Dalghleish zdůraznil, že počet případů
rakoviny roste…
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